
PRZEPISZ DO ZESZYTU 

                      ZAPAMIĘTAJ!    

ZASADY ORTOGRAFICZNE – PISOWNIA WYRAZÓW  Z  ,,Ó” 

                     ,,Ó” 

1. Piszemy, gdy wymienia się na ,,o” 

          mróz – mrozy,    wóz - wozy 

 

2.Piszemy, gdy wymienia się na ,,e” 

     szósty – sześć ,    pióro – pierze 

 

3.Piszemy, gdy wymienia się na ,,a” 

      wrócił – wraca,    skrót – skraca 

 

 

W niektórych wyrazach występuje  ó niewymienne ( nie wymienia się). 

Pisownię tych wyrazów trzeba zapamiętać. 

                                           ó niewymienne: 

               wróbel, córka, wiewiórka, królik, ogórek                                          

                                            

 


